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Division of Dresser Canada Ltd.
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Attn: Mr. Ron Kirk

Re: Project AP-VL-94-0045; Add New Part Number For Meter

Dear Ron;

This is in response to your recent notification given in accordance with the Weights and
Measures Regulations, Section 14, regarding devices approved under the following Notices
of Approval:

AV-2200 Rev. 2, AV-2244 Rev. 1 and AV-2248 Rev. 1.

As indicated by you, the model designation of Liquid Controls model M7-1 meter installed
inside dispensers approved under the above mentioned Notices of Approval has been changed
to P95672. The meter in every material respect remains the same.

| am advised by the Head, of the Volume Metrology Laboratory that your notification is
accepted as being included within the above-noted approvals. All recipients of the approval

notices are being informed by copy of this letter.

Yours truly,

Hrgr

D.W. MorQ anager
Weights and Measures Laboratories
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Objet: Projet AP-V1.-94-0046; ajout d’un nouveau numéro de piéce pour le
compteur

Monsieur,

Nous accusons réception de I’avis de modification que vous nous avez envoyé

b
récemment conformément 2 ’article 14, du Réglement sur les poids et mesures, au sujet

des appareils approuvés en vertu des av1s d’approbation suivants:
AV-2200 Rév. 2, AV-2244 Rév. 1 et AV-2248 Rév. 1.

Comme vous ’avez indiqué, la désignation du modele des compteurs M7-1 de Liquid
Controls installés a l'intérieur des distributeurs visés par les avis d’approbation
susmentionnés a été changée 4 P9572. Le compteur demeure inchangé sur tous les
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Le Chef des Laboratoires de Métrologie Iégale me signale que cette modification est
acceptée et intégrée de facto dans les avis d’approbation susmentionnés. Tous ceux qui
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lettre,

Je vcrus prie d’agréer mes salutations distinguées.

Morgan érant
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c.c.: Liste d’envoi des approbations
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